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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-04-25, § 13  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 25 april kl. 16:00 – 16:15 

 Plats Serafen, Hantverkargatan 2 L 

 Justering 
 
 
 

Fredagen den 28 april 2023 §§ 1-3, 5-10, 12, 13 

Omedelbart justerade paragrafer §§ 4, 11 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

Stian Armstad (S) 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) §§ 9-13 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Anders Öhrling (S) för Marie-Helena Fjällås (MP) §§ 1-8 

 

Ersättare:  

Anders Öhrling (S) §§ 9-13 

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström,  

Susanne Olsson, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 13 
Övrigt 
 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C) lämnar följande skrivelse: 
 
Skrivelse om Fritidsbanken och fritidsbibliotek 
 
Fritidsbibliotek är precis som det låter. Ett bibliotek där du kan 
hyra den idrottsutrustning du saknar. Det bidrar till att fler 
stockholmare får möjlighet till motion och rörelse och framför allt 
bidrar det till att de som inte har råd att köpa en viss 
idrottsutrustning istället kan låna gratis.  
 
Den grönblå majoriteten avsatte pengar för uppstartsarbete av 
fritidsbibliotek och idrottsförvaltningen har under föregående år 
samordnat stadsdelsförvaltningars arbete med etablering av 
biblioteken. För att inte varje stadsdelsnämnd ska uppfinna hjulet 
på nytt startade vi upp ett samarbete med Fritidsbanken. En 
väletablerad och ideell organisation som lånar ut fritid- och 
idrottsutrustning och som finns runt om i hela Sveriges 
kommuner.  
 
Vi undrar nu hur den nya majoriteten tänker ta vidare vårt arbete 
med fritidsbiblioteken och samarbetet med Fridsbanken. 
 

1. Kommer samarbetet med Fritidsbanken att fortsätta? Är 
det då upp till varje stadsdelsnämnd att välja ett 
samarbete med dem eller inte? 

 
2. Kommer det finnas någon samordning för fritidsbibliotek 

över hela staden? 
 

3. Vad kommer idrottsförvaltningen ha för samordnande 
ansvar för fritidsbibliotek?  

 
4. Har det kommit förslag från idrottsförvaltningen att ställa 

ut containers i idrottshallar i staden? Vad är argumenten 
för det och hur tänker man att det ska gå till? 

 
 
Leif Söderström (SD) lämnar följande skrivelser: 
 
Stadsrevisionens rapport 2022:3 – bidrag till ideella 
förningar 
I rapporten som granskat Idrottsnämnden, samt stadsdelarna 
Hässelby-Vällingby, Skarpnäck och Östermalm, påtalas brister i 
handläggningsprocessen som behöver åtgärdas: 
 

1. Handläggningsprocessen skiljer sig åt mellan de 
granskade nämnderna. 

 
2. Styrdokument behöver utvecklas för att ge tillräcklig 

vägledning i arbetet. 
 

3. Dokumentationen för handläggningsprocessen behöver 
generellt utvecklas. 
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4. Kontroller behöver göras för att säkerställa att bidrag 
nyttjas på det sätt som avsetts, samt för att 
förebygga/upptäcka oegentligheter och otillåten 
påverkan. 

 
Mot bakgrund av detta vill vi fråga följande: 
 

1. Hur prioriterar förvaltningen åtgärdsbehovet mellan ovan 
listade anmärkningar ? 

 
2. Vilka åtgärder har hittills vidtagits ? 

 
3. När beräknas samtliga brister vara åtgärdade ? 

 
 
Vad är statusen för de planerade idrottsanläggningarna på 
Skarpnäcksfältet? 
Det planeras att bygga ett flertal idrottsanläggningar på 
Skarpnäcksfältet, där ingår såväl simhall, idrottshall som ishall. 
Projektet finns med i underlaget för budget 2024 samt plan 2025 
och 2026.  
 
Vi vill fråga följande: 
 

1. Till när planeras byggnationerna var klara och invigda? 
 

2. Finns det några kända risker för förseningar? 
 

3. Har det framkommit några platsrelaterade hinder eller 
försvårande omständigheter, för att bygga 
anläggningarna på tänkt plats? 

 
4. Hur påverkas projektet av pågående prisökningar och 

den stigande inflationen? 
 
Beslut 
Skrivelserna lämnas till förvaltningen för beredande. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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